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PROTOKÓI, NR 62105
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ
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Komisja Rewizyjna tozpoczEla obrady o god2.14.00 w skladzie wg listy

obecnoéci stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokotu, wg. nastgpuj4cego

porz4dku:

l. Analizamaterialów na sesjg.

2. opracowanie informacji o pracy Komisji Rewizyjnej w 2005 roku.

3. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2006.

4. Wnioski do planu pracy Rady Miejskiej na rok 2006.

5. Sprawy róZne.

Przewodniczqcy Komisji powital zebranych radnych oraz przybytych

na posiedzenie komisj i lokalnych przedsiEbiorców.

Ad. I

Glos zabral pan M. Florczyk. W imieniu lokalnych przedsigbiorców

zwracam siQ z proÉb4 do Komisji Rewizyjnej o zdjEcie

z porzqdku obrad nalblilszej sesji punktu 8, który brzmi (Jchwala w sprawie

uchwalenia zmiany czqíci miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego terenu pomiqdzy Al. J. Pílsudskiego, ul. dr. F. Przypkowskiego

i Szkola PodstawowqNr 2 na obszarze miasta Jqdrzejowa.

Waéciciele nieruchomoéci polozonych przy Al. J. Pitsudskiego

podpisali przedwstgpne umowQ i dlatego nie mogliémy poro zumieó siE co do ich

sprzeda?y. Umow4 s4 zwiqzani do koúca tego roku, dlatego prosimy

o wycofanie punktu 8 z sesji grudniowej. Po wygaéniqciu umowy podejmiemy

negocjacj e z wlaícicielami w sprawie sprzedaTy tych nieruchomoéci. My jako

przedsiEbiorcy jesteémy za nie wprowadzaniem zmian w miejscowym planie

zagospodarowania przestrzernego terenu przy Al. J. Pilsudskiego.
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W uchwale tej proponowana zmiana planu jest niewielka chodzi, bowiem

o przesunigcie drogi wewnEtrznej po to by mohna wybudowaó tam supermarket.

W uchwale tej zaznaczone jest równiel, 2e za przeksztalcenie terenu oplata

wynosi 0% ( paragraf 16). Natomiast w ustawie o planowaniu przestrzennym

w artykule 36 iest napisane, 2e w rwiqzku z uchwaleniem planu miejscowego

bqdá jego zmianq wartoíó nieruchomoíci wzrosla, a wlaíciciel lub uzytkownik

wieczysty zblnva tq nieruchomoió, wójt, burmistrz lub prezydent miasta pobiera

jednorazowa oplatq ustalonq w tym planie okreílonq w stosunku procentowym

do wzrostu wartoici nieruchomoíci. Oplata ta jest dochodem wlasnym Gminy

i nie moZe byó wyZszani230oA wzrostu wartoÉci nieruchomoéci. Nie rozumiem,

dlaczego Gmina dobrowolnie rezygnuje z pobrania tej oplaty - powiedzial pan

M. Florczyk.

Glos zabrala radna E. Wiéniewska. Zastanawia mnie, dlaczego ta uchwala

wraca poraz trzeci na sesjg. Rada Miejska dwukrotnie wypowiadala siQ

negatywnie w tej sprawie. IJwaLam, Le przed podjEciem takiej uchwaly

powinniÉmy zasiqgnqó opinii spoleczeústwa.

Glos zabral radny K. Chalupka. Proszq powiedzieó mi, co dalej z emi
terenami. Czy w dalszym ciqgu majq byó niezagospodarowane przez kolejne

lata?

Uwaíam, ze jest to dzialanie na szkodg gminy. W uchwale tej chodzi

jedynie o fragment terenu, po to by umozliwió budowE supermarketu. JeLeli

miasto jest zaanga2owane w tq sprawQ i chce pomóc tym wlaécicielom

nieruchomoéci to niech podzieli te dziatki np. pod dzialki budowlane

odpowi ed zial M. F lorczyk.

Kto z pryvvatnych przedsiqbiorców pod zabudowq jednorodzinnq da em
wtaicicielom nieruchomoíci po 200 zt za m. kw.? - Zapytal radny K. Chalupka.

Czy w interesie miasta jest aby ci wlaiciciele otrzymali po 200 zt.

za m. kw.? * zapytal przedsigbiorca M. Florczyk radnego K. chalupkQ.
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W interesie miasta jest zagospodarowanie tego nieu2ytku - odpowi edzial

radny K. Chalupka.

Je2eli teren ten zostanie przeznaczony pod dzialki budowlane osoby

te mog4 otrzymaó wigksze pieniqdze. Inwestor, który proponuje im taka kwotp

liczy na wysokie profity. Wybudowanie takiego supermarketu spowoduje

zlikwidowanie calego lokalnego handlu powiedzial przedsigbiorca

M. Florczyk.

Niektórzy przedsipbiorcy jgdrzejowscy zaopaftujq swoje sklepy wlaÉnie

w takich supermarketach - powiedzial radny K. Chalupka.

Glos zabral M. Florczyk. Chodzi tu o firmE LIDL, która prowadzi dyskont

spoLywczy. Tam przedsiEbiorcy siQ nie zaopatrqq. Ponadto firma ta jest

podmiotem zewnEtrznym, który nie bqdzie rozliczal siQ w naszej Gminie.

Zaplaci nam jedynie podatek od nieruchomoéci, a wszelkie inne podatki bEdzie

placil w miejscu zarejestrowania. Nast4pi wyplyw Srodków pieniqznychznaszej

gminy.

Glos zabrala rudna E. wiÉniewska. Dwa lata temu wplynEly pisma

od lokalnych przedsiEbiorców w sprawie zabudowania tego terenu. Przez ten

okres nic nie robiono. wÉród radnych s4 gtosy, ze w momencie, kiedy wraca

sprawa budowy supennarketu Paústwo sip na nowo uaktywniacie.

Wlaóciciele ci od czterech lat byli zwiqzani umowq przedwstEpn4. Nikt nas

o tym nie poinformowat - powiedzial przedsigbiorca M. Florczyk.

Posiedzenie komisji opuécili przedsigbiorcy lokalni.

Przewodnicz4cy Komisji zaproponowal, aby katdy indywidualnie

zastanowil sig nad punktem 8 i zadecydowar o jego wycofaniu b4di,

pozostawieniu na najbli2szej sesji. Komisja przystala na powy2sz4

propozycjp.

Ad.2

Przewodniczqcy Komisji odczytat projekt sprawozdania z pracy Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w roku 2005.
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Glos zabrala radna E. Wiéniewska. W powy2szym sprawozdaniu

powinniémy równiel zamieíció informacj Q, 2e ,po kazdej kontroli Komisja

Rewizyjna przedstawila wníoski pokontrolne do przeglosowania na sesji Rady

Miejskíej ".

Komisja poddala pod glosowanie Sprawozdanie z Pracy Komisji

Rewizyjnej w Jgdrzejowie w roku 2005 wrazz prowadzonlpoprawk4.

Z a - 4

Przeciw - 0

LVstrzymalo siq - 0

I - nieobecny

Ad.3

Glos zabraLa radna E. wiéniewska. w proponowanym planie pracy

komisji na rok 2006, w miesi4cu styczniu dopisaó ,,analizq realizacji wniosków

pokontrolnych Komisji Rewizyjnej ". KontrolE zakladu wodoci4gów

i Kanalizacji w Jgdrzejowie zaplanowaó na kwiecieú, natomiast kontrolg

Targowicy Miejskiej przesunqó na luty. Kontrolg realizacji inwestycji na terenie

miasta i gminy zaplanowaó na miesiqc wrzesieú. W miesi4cu czerwcu

wprowad zió,,an al iz q z arz qdz e n wy daw any c h prz ez B ur m i s trz a,, .

Komisja poddala pod glosowanie plan pracy Komisji Rewizyjnej

Rady Miejskiej w Jpdrzejowie na rok 2006 z wprowadzonymi poprawkami.

Z a - 4

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

I{ieobecny - I

Ad. 5

Glos zabrala E. WiÉniewska. Zwracam sig do Przewodniczqcego

Komisji o odczytanie wniosków z posiedzenia Komisji Rewizyj nej z dnia

02 grudnia2005 roku.
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Ktoé powiedzial, 2e na wczeéniejszej komisji zglaszalam wniosek

dofyczqcy obnizenia stawki za wodE i Écieki. Nie zglaszalam takiego

wniosku, ani komisja nie glosowala nad takim wnioskiem.

Apeluje do czlonków Komisji Rewiz]¡jnej oraz t)'ch. którz), prz)¡chodzq

na posiedzenia. aby nie wynosili do osób trzecich informacji o wnioskach.

które nie b)¡1), przedmiotem glosowania na Komisji Rewiz)¡jnej.

4d.1.

Na posiedzenie komisji przybyl Kierownik Zakladu Wodoci4gów

i Kanalizacji - Z. Lato.

Punkt l2

Uchwala w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ícieków

na tereníe Miasta i Gminy Jqdrzejów.

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Otrzymalem od Pana

zaktualizowany statut ZWIK. Proszg o zaktualizowanie go równi e2 na stronie

Biuletynu Informacj i Publicznej .

Kierownik ZWiK przybli2yt radnym nowy regulamin dostarczania wody

i odprowadzania écieków na terenie Miasta i Gminy Jgdrzejów, zgodnie

z znowelizowanq ustaw4 o zbiorowym zaopatrzeniu w wodg i odprowadzaniu

Écieków. Rada Miejska jest zobowiqzana do podjgcia uchwaly zatwierdzajqcej

ten regulamin do dnia l7 lutego 2006 roku. Zatwierdzony regulamin jest aktem

prawa miejscowego.

Proszq okreilió przylqcza wodociqgowe, za które odpowiada ZW\K,

a za które uzytkownik? - Zapytal Przewodniczqcy Komisji.

Zaklad Wodoci4gów i Kanalizacji doprowadza wodg

odpowiada za przylqcze do pierwszego zaworu

do budynku

gtównego

za wodomierzem. Wszystko to, co jest za wodomierzem nalely do zarzqdcy

nieruchomoóci. Ustawa jednoznacznie mówi, i2 zakup, monta2, eksploatacja

wodomierza nale?y do ZWiK.



6

Wystgpowat do nas Kierownik ZBM w sprawie opomiarowania

budynków. Jest to moZliwe, ale ZBli4 musi spelnió pewne okreélone warunki

min. opomiarowaó wszystkie mieszkania, opomiarowaó wszystkie punkty

czerpalne. Punktem czerpalnym jest np. zawór w pralni, zawór do podlewania

traw itd. ZBM ani Spótdzielnia Mieszkaniowa na chwile obecnq nie spelnily

tych warunków.

Kierownika zwlK, na proébg Przewodniczqcego Komisji omówil

z rozdzialu II paragrafu 5 punkt 8 o brzmieniu ,,Przedsiqbiorstwo dostarcza

wodq i odprowadza icíeki zapewniajqc zdolnoíó posiadanych urzqdzeú,

a w szczególnoici buduje urzqdzenia wodociqgowe i urzqdzenia kanalizacyjne

w zalcresie wynikajqcym z wieloletniego planu rozwoju i modernizacji" oraz

z rozdzialu III paragrafu 8 punkt 2 o brzmieniu ,,(Jmowa moze byé zawarta

z osobq która korzysta z nieruchomoíci o nieregulowanym stanie prawnym,

po upraw dopodob ni eniu faktu korzy s tania z przylqczonej nieruchomo í c i " .

Do powyzszego regulaminu powinny byó dol4czone wzory umów -

powiedzial Przewod niczqcy Komi sj i.

W ustawie jest podany termin dostosowania umów do brzmienia

znowelizowanej ustawy (jest to 17 sierpieh 2006 r.) - powiedzial Kierownik

Z. Lato.

W jaki sposób mo2na ustalié ile Straz Poiarna faktycznie pobrala wody na cele

przeciwpozarowe? Pytanie to wiqze siQ z rozdzialem IX paragrafem 36 -

powiedzial Przewod niczqcy Komi sj i.

Do tej pory nie byto ustalone, kto bEdzie placil za wodq pobieranE przez

Straz na cele przeciwpo2arowe oraz sk4d tq wodg Straz ma pobieraó. Dlatego

regulujemy ta kwestig. Ustalimy wspólnie ze Strazq z których hydrantów bEdq

mogli korzystaó w trakcie prowadzonej akcji. Hydranty te opomiarujemu.

Za czerpan4 wodg przez Stra? na cele przeciwpoharowe plació bEdzie Gmina -

poinformowat radnych Kierownik ZWiK.

Czy hydranty sq sprawne? - Zapytal radny T. Sqk.
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Hydranty, które zostan4 udostgpnione Sfra2y Pozarnej na pewno zostan4

skontrolowane. Nie wyklrrczam mozliwoÉci wymiany hydrantów nadziemnych

na hydranty podziemne - odpowiedzialKierownik ZWLK.

WalczE równie? od dluhszego czasu ze éciekami na terenie naszej Gminy.

Chcialbym, aby wszyscy mieszkaricy Gminy Jqdrzejów podlqczyli siq

do kanalizacji. Zgodnie z nowym rozporzqdzeniem fi.-y transportowe

zajmujqce siQ wywozem nieczystoÉci sq zobowiqzane przedstawió Gminie

wykaz osób, z którymi zawarli umowQ. Apelujg, aby kontrolowaó firmy

zajmuj4ce sig wywozemnieczystoéci - powiedzial Kierownik ZWiK.

Posiedzenie komisji opuécil Kierownik ZWiK - Z.Lato.

Komisja wipcej uwag nie wniosla.

Punkt 6

Sprawozdanie z pracy Burmistrza míqdzy sesjami.

Z uwagi na nieobecnoSó Burmistrza Komisja Rewiryjna nie

rozpatrzyla punktu 6.

Punkt 7

Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjAtych nq poprzedniej sesjí.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 9

Uchwala w sprawie nadania nowego Statutu Gminnemu Zespolowi

Obstugí Szkól í Przedszkoli w Jqdrzejowie.

Statut ten jest podporz4dkowany nowej ustawie - powiedziala radna

E. Wiéniewska.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt l0

(Jchwala w sprawie przyjqcia regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych w szkolach i placówkach oíwiatowych prowadzonych przez

Gminq Jqdrzejów oraz regulaminu zasad przyznawania, wyplacania i wysokoíci

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego i dodatku wíejskiego oraz zasad
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przyznawania pozostalych Swiadczeri nuiqzanych ze stosunkiem pracy

nauczycíela w roku 2006.

Glos zabrala radna E. WiÉniewska. Regulamin zostal opracowany

w porozumieniu z Zwiqzkami Zawodowymi. Jest on zgodny z Kartq Praw

i Obowi4zków Nau czy ciela.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt II

(Ichwala w sprawie nadania statutu jednostce organizacyjnej Gminy

Jqdrzeiów pod nazwq ,,skladowisko Odpadów Komunalnych w Potoku Malym".

Glos zabrala radna E. wiéniewska. Mam uwagQ do Schematu

Otganizacvjnego Sktadowiska Odpadów Komunalnych w Potoku Matym
(zalqcznik nr I do Statutu Skladowiska). Z przedstawionego schematu nie

wynika ilu pracowników jest zatrudnionych na poszczególnych stanowiskach

pracy.

Komisja Rewizyjna postawila wniosek I

Ponadto Komisja Rewizyjna nie wniosta Zadnych uwag do Statutu

Skladowiska.

Punkt 13

Uchwala w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia I szej

kategorii zqszeregowania oraz wartoici jednego punktu w zlotych

do sporzqdzenia tabeli miesiqcznych stawek wynagrodzenia pracowników

zatrudnionych w Oírodku Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jqdrzejowie

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 14

Uchwala w sprawie przeznaczenía do sprzedaiy w drodze przetargu

ni eruc homo í c i komunal ne i .
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Zalqczone uzasadnienie jest zbyt lakoniczne. Brak jest bliLszych

informacj i dotyczqcych tej nieruchomoéci - powiedzi aha radnaE. Wiéniewska.

Komisja Rewiz)¡jna postawila wniosek II.

Punkt 15

(Jchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu

nieruchomoí ci komunalnej.

Komisja Rewiz)¡ina postawila wniosek III.

Punkt 17

Omówienie protokolu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej dotyczqcego

Skladowiska Odpadów Komunalnych w potoku Matym.

Komisja uwag nie wniosla.

Ad.4

Komisja Rewizlzjna postawila wniosek IV.

Ad.5

Komisja Rewizyjna omówila informacjQ o stanie zalegloóci w czynszach

dzieríawnych, uZytkowaniu wieczystym oraz w czynszach za najem lokali

przejgtych od ZBM.

Komisja uwag nie wniosla.

Komisja Rewiz)¡jna postawita wniosek V.

Komisia Rewi iu w dniu 2 rudnia 2 stawila

nastepujace wnioski:

1. uszczególowió schemat organizacyjny Skladowiska odpadów

Komunalnych w Potoku Malym o pelne podanie stanowisk

pracy wraz z iloéci4 etatów ( ilu operatorów, ilu robotników, ilu

dozorców)

Z a - 4
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Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

l{ieobecny - I

2. Ze wzglpdu na brak oszacowania nieruchomoSci oznaczonej

jako dzialka nr 288 w obr. 04 Miasta Jgdrzej owa oraz brak

innych informacji dotycz4cych tej nieruchomoéci komisja

wnioskuje o wycofanie uchwaly i ewentualne rozpatrzenie

moZliwoéci wybudowania na tej dzialce pawilonów mieszkalno -

uslugowy ch ze érodków Gminy.

Z a - 4

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

Nieobecny - I

3. Cry sprzedaL nieruchomoéci (dzialek nr 29514 i nr 29513)

zostala uzgodniona z mieszkaítcami Solectwa Podlaszcze?

Jednogloinie Za

4. Komisja wnioskuje o zorganizowanie sesji wyjazdowej

w miesi4cu sierpniu roku 2006, dotycz4cej inwestycji oraz

przygotowania szkól do nowego roku szkolnego.

Jednogloínie Za

5. Komisja wnioskuje, aby w dniu posiedzenia Komisji Rewizyjnej

do dyspozycji byl jeden z Burmistrzów oraz Naczelnicy.

Jednogloínie Za
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Komisja Rewizyjna zakoítczyla posiedzenie o godz. 17.30.

P r z ew o dn i c z qc y, Kgh-i y i ! lw i z yj n ej
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Stanislaw .Alyínst¡


